
 

 

 

Voorzitter: 

Namens het Papenrechts Algemeen Belang, wil ik graag een aantal vragen 

stellen: 

Is het mogelijk dat werknemers van Fokker die elders woonachtig zijn, met de 

waterbus naar de loswal in Papendrecht heen en terug worden gebracht? 

Voordeel is dat er minder verkeersbewegingen zijn in Papendrecht. 

Vraag: Is deze mogelijkheid al onderzocht? 

Vraag: Zo, ja, wat zijn de resultaten? 

Vraag: Zo nee, kan dit dan samen met Fokker worden onderzocht? 

Namens de fractie van het PAB, 

L. (Loek) Bruijniks, raadslid. 


